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Pani 

ANNA MĘTLEWICZ 

Radna Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pani interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 18 czerwca 2020 r. 

w poniższej sprawie likwidacji przychodni rehabilitacyjnej należącej do Szpitala Wojewódzkiego 

w Koszalinie informuję:  

 

Podobnie jak Pani Radna, także uważam, że problemy związane z rehabilitacją mieszkańców 

Koszalina powinny być rozwiązane w sposób kompleksowy i ostateczny. Funkcjonowanie dziennego 

oddziału rehabilitacji Szpitala Wojewódzkiego w Koszalinie powinno znaleźć nową, korzystniejszą dla 

koszalinian formułę.  Zawieszenie działalności wspomnianego oddziału sprawiło, że zwróciłem się  

pismem z 23 czerwca br. do Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego, jako organu 

założycielskiego Szpitala Wojewódzkiego w Koszalinie, z propozycją rozwiązania tego problemu.  

  Zaproponowałem przeanalizowanie możliwości przekazania (sprzedaży) jednej z trzech 

nieruchomości, w których wspomniany oddział rehabilitacji, po dokonaniu stosownych prac 

adaptacyjnych i budowlanych, mógłby funkcjonować. Są to: 
 

1) budynek dawnej Specjalistycznej Przychodni Stomatologicznej przy ul. Legnickiej; 

2) budynek dawnej Bałtyckiej Wyższej Szkoły Humanistycznej przy ul Orlej; 

3) kompleks garażowo-magazynowo-biurowy przy ul. Lechickiej. 

  

Jednocześnie deklaruję również wsparcie finansowe przez Gminę Miasto Koszalina w realizację tej 

inwestycji, wyrażając nadzieję również na możliwość pozyskania funduszy na ten cel w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Prezydent Miasta 

  Piotr Jedliński  

 

 

 
 


